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Närvaro: Oscar Sigurdssoon Studierådsordförande
Amelia Hansson Studierådssekreterare
Rasha El-Manzalawy
Alexander Mjöberg
Julia Baeza
David Nyman
Amelia Andersson
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§1 OFMÖ Studierådsordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet öpp-
nat kl 12:12.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

Att lägga till punkt om tacket och matteinstitutionen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att att godkänna protokollet från 12/10 2016.

§6 Information från
Externa
Representanter

Utbildningsutskottets ledningsgrupp har kollat på lths strategis-
ka plan och den är på remiss nu igen. Det talades om speakup-
days som planeras nu. Idén är att göra det spexiagare, roligare
event som människor vill delta i. Anders håller nu på med en stu-
deranderepresentantshandbok, med nyttig information om hur
det funkar i lite olika organ.

SFS har fullmäktige snart och de driver frågor till regeringen.
Finns 8 platser från LTH att fylla och det är möjligt att söka in till
det nu.

SRX igår men kommer diskuteras under sin egen punkt.

Hände på Husstyrelsens möte: Värmen i lokaler diskuterades.

§7 Meddelanden Amelia Hansson rapporterade från Libe att det diskuteras om att
ha funktionärsutbildningar där en del likabehandling kommer
in.

§8 Studiekväll Preliminärt datum och tid: 23/11 17-20. En tyst lokal där alla sit-
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ter och jobbar. En annan lokal där vi uppmuntrar till diskussion.
Oskar har förberett en googleform där man anmäler matprefe-
rens osv. Vi kan behöva ändra datum pga SåS. Alexander och
Amelia är övningsledare. Julia kommer jobba i köket med Måns.

§8.1 Tacket Vi kan inte alla åka samtidigt så hälften åker på tack en dag och
resten några dagar senare.

§9 Matte Matteinstitutionen har diskuterat att studenter även denna gång
hade problem att klara första matematikkursen. De kom fram till
att A-spåret går bättre än B-spåret. De diskuterade om en idé att
göra matematiken enklare på sektioner där resultaten är sämst
och svårare på sektioner där resultaten är bäst.

Idé från funktionär i SRD: Kanske ha matematik som är anpassad
efter de olika utbildningarna. Mer spets i matematiken.

§10 Måns Meddelar

§11 Valärenden och
nomineringar

Inga nomineringar.

§12 Avslutade kurser Både programvarutveckling i stora system och avancerad data-
säkerhet: Klara med betygen men de kommer inte in i ladok då
de administrativa tar alldeles för lång tid på sig.

Kompilatorteknik: Två personer blev sjuka och kom därför efter i
arbetet och klarade inte laborationen. Problemet låg i att de blev
inte erbjudna att komplettera laborationen, detta är någonting
som en person med gilting anlending skall bli erbjuden. För att
få skriva tentan måste alla labbar vara avklarade.

§11 Pågående kurser

§13 Övrigt En lärare har tagit lång tid att rätta en tenta. Problemet som togs
upp är att det finns inga konsekvenser för lärare som inte gör
klart sitt arbete i tid.

§14 OFMA Mötesordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet avslutat kl
13:03.

Vid protokollet

Amelia Hansson
Studierådssekreterare

Justeras

Oscar Sigurdsson
Studierådsordförande
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